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Verslag van de vergadering van het Presidium, gehouden op 24 maart 2020 door middel van 

conference call.   

 

Aanwezig: 

de heer F.L.J. van der Meijden    voorzitter   

de heer H.M.M. van Bree  lid 

M. van der Heijden    lid 

de heer J.H. Strijbosch    lid   

de heer M.H.A. Tijssen  lid 

de heer J.C.M. Verschuren  lid 

de heer M. van Heijnsbergen  griffier 

de heer J. van den Berg  plv. griffier 

 

Afwezig: 

 

1. Opening. 

De voorzitter opent de vergadering.  

 

2.  Afsprakenlijst 3 maart 2020. 

Ten aanzien van de aktielijst wordt het volgende afgesproken: 

- Afspraak begroting: Programma 1 Burger en bestuur. 

  Het presidium spreekt af dat de vraag of het organiseren van een thema-avond bestuurlijke  

  samenwerking  nog nodig is, wordt besproken met de achterban en dat daar de volgende  

  keer op wordt teruggekomen. 

- Handleiding raadsvragen. Dit wordt door de griffier bijgehouden. 

- Afspraak nieuwe directeur BZOB wordt doorgeschoven naar later moment. 

De afsprakenlijst wordt conform het concept vastgesteld. 

 

3. Vaststelling conceptagenda van de commissievergaderingen van 7, 8 en 9 april 

2020. 

Afgesproken wordt  dat de geplande commissievergaderingen niet doorgaan. 

De voorzitter stelt dat we voor de raadsvergadering naar een andere invulling moeten zoeken. 

Punt is dat de openbaarheid geborgd moet worden. Er zullen dus opnames gemaakt moeten 

worden of met publiek vergaderen. De verwachting is dat er de komende maanden geen 

urgente zaken op de agenda komen. 

De heer van der Heijden stelt voor zoveel mogelijk zaken door te schuiven. 

De heer van Heijnsbergen stelt dat ook nog op de planning stond een presentatie 

speelruimteplan en overleg met WoCOm over seniorenhuisvesting. 

De heer Verschuren stelt dat dit ook later kan. Mochten we in de knoop komen met het 

besluitvormingsproces dan zullen we met alternatieven aan de slag moeten. 

De heer van der Heijden stelt voor de stukken alvast naar de fracties te versturen te 

bestudering. 

De heer van Bree is van mening dat we dit ook digitaal moeten kunnen doen. Dit geldt ook voor 

de raad. Dan doe je ook het meeste recht aan wat er in de maatschappij allemaal speelt. 
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De voorzitter zegt dat collega’s in de regio hier ook mee worstelen. 

De leden zijn van mening dat, naast de bestrijding van het Coronavirus, de focus vooral moet 

liggen op die zaken die nodig zijn en om besluitvorming vragen. 

De voorzitter zegt dat het ongewis is hoe lang deze situatie nog voortduurt. Hij constateert wel 

dat er vanuit de raad behoefte is om nader geïnformeerd te worden over de huidige Coronacrisis 

en de aanpak door Laarbeek. 

Afgesproken wordt dat we een korte presentatie  maken over onze aanpak van de Coronacrisis 

en die vanuit de raadzaal gaan delen met de raad. De raad moet dan via de ipad interactief 

kunnen deelnemen. Hoe dit precies vorm en inhoud moet krijgen moet nog worden uitgezocht. 

Dit zou dan ook een soort van oefening kunnen zijn voor mogelijke commissie-en/ of 

raadsvergaderingen in het geval de crisis nog langer gaat duren. 

 

4. Evaluatie raadsvergadering 19 maart 2020. 

De raadsvergadering werd positief ervaren. De voorzitter spreekt tenslotte zijn dank uit voor de 

medewerking van alle fracties over het onderwerp in het besloten gedeelte. 

 

5. Wat verder ter tafel komt: 

- Samenstelling crisisteam: 

De voorzitter zegt dat het crisisteam is samengesteld uit wethouder Briels, Jolanda van de 

Ven (secretaris), Joris Rops (veiligheid), Anton-Pieter Verheggen (communicatie), Dave  

Wilbers (personeelszaken) Pieter Schouw (manager) en hemzelf. 

Daarnaast zijn oproepbaar de leden van het college en de griffier. 

Hij geef verder aan dat het aantal besmettingen en overlijden niet meer wordt doorgegeven. 

De burgemeesters hebben aangegeven wel behoefte te hebben aan de NAW gegevens van de 

overledenen om voor de getroffenen nog iets te kunnen betekenen. 

Verder zegt hij met de verantwoordelijken van de supermarkten te hebben gesproken over 

de strakkere richtlijnen vanuit het kabinet. Daar is het besef absoluut aanwezig om 

maatregelen te nemen en er op toe te zien. 

Hierover komt ook nog een publicatie in de Mooilaarbeekkrant. 

De heer van Bree pleit voor een eenduidige aanpak in de regio, ook voor parken en 

dergelijke. 

De voorzitter zegt dat er woensdag een overleg plaatsvindt van de Peellanddriehoek. Daarbij 

is de insteek om te komen tot eenduidige aanpak. 

Tenslotte meldt hij dat de weekmarkten vooralsnog mogen doorgaan, maar in aangepaste 

vorm, d.w.z. alleen voor foodproducten. 

Gelukkig vinden er in Laarbeek geen excessen plaats zoals afgelopen weekend te zien was op 

de stranden en parken in grote steden.  
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Actielijst: 

 

Nr. Datum Onderwerp Actie Uitvoering 

1 25-10-

16 

 

18-5-17 

21-3-17 

 

22-5-18 

22-5-18 

 

 

28-8-18 

Deskundigheidsbevordering 

raadsleden. 

Aanbevelingen 

rekenkamercommissie n.a.v. 

onderzoek collegeprogramma. 

Werkwijze m.b.t. Gem 

regelingen 

Herbezinning 

bestuursstructuur, reglement 

van orde en verordening 

commissies. 

Voorbereiding vergaderingen 

raadstafel 21 MRE 

Proces bestuurlijke 

vernieuwing is 

gaande en er komen 

nog nadere 

voorstellen. 

Burg/Griffier 

2. 4-6-19 Thema-avond verbeteren 

democratisch proces 

Inplannen 2020 Griffier 

3. 5-11-19 Nieuwe vergaderstructuur, 

mits akkoord door de raad 

Invoering na het 

zomerreces van 

2020; opstellen 

communicatieplan;  

Het voorstel wordt 

opiniërend voor- 

gelegd aan de 

commissie AZ, 

waarvoor ook de 

overige raadsleden 

worden uitgenodigd. 

Griffier 

4. 4-2-20 Afhandeling ingekomen 

stukken raad 

De afhandeling 

wordt voortaan 

zichtbaar 

gemonitord 

Griffier 

5. 24-3-20 Informeren raad over aanpak 

Coronabestrijding in Laarbeek 

Presentatie opstellen 

en digitaal inter-

actief delen met 

raad. 

Griffier 

 

 

 


